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Vragen van het lid Van Miltenburg
(VVD) aan de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de Stichting Hulphond.
(Ingezonden 5 november 2009)

1
Kent u de tv-uitzending d.d.
2 november 2009 over de problemen
rond de Stichting Hulphond?1

2
Is het u bekend dat deze stichting
financiële problemen heeft en
daardoor niet kan garanderen dat zij
voldoende hulphonden kan opleiden
om te voldoen aan de vraag?

3
Zijn er andere organisaties die
hulphonden opleiden die in
aanmerking komen voor een
vergoeding via zorgverzekeraars?

4
Kunt u aangeven of de vraag naar
hulphonden en het aanbod de
komende jaren met elkaar in
evenwicht zullen zijn?

5
Is het u bekend dat met het in
werking treden van de
Zorgverzekeringswet de hulphond
officieel is erkend als hulpmiddel dat
vanuit de Zorgverzekeringswet
vergoed wordt? Bent u van mening
dat deze regeling voldoende werkt?

6
Kunt u aangeven hoe de vergoeding
voor hulphonden via de
Zorgverzekeringswet is geregeld?

7
Vindt u het verantwoord dat er
wachtlijsten zijn voor hulphonden?

8
Bestaan er richtlijnen voor
aanvaardbare wachttijden?

9
Hoeveel mensen maken in ons land
gebruik van een hulphond? Kunt u
deze cijfers uitsplitsen tussen
blindengeleidehonden en honden die
andere vormen van hulp bieden zoals
bijvoorbeeld hulp in het huishouden?
Zo nee, waarom niet?

10
Zijn er cijfers bekend wat betreft de
economische waarde die hulphonden
vertegenwoordigen? Kunt u bij
benadering aangeven hoeveel hulp
van bijvoorbeeld thuiszorg of zelfs
kosten van intramurale zorg in de
AWBZ worden vermeden door de
inzet van hulphonden?

1 EénVandaag, 2 november 2009.
http://www.eenvandaag.nl/binnenland/35302/
hulphonden_stichting_in_financi_le_nood
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